
Hellevad Børneunivers 

Fællesbestyrelsesmøde 
  

 

Onsdag d.22.02.23 kl. 19.00-21.00 

 

 

Dagsorden: 

 
Emne: Referat: 

1) Godkendelse af dagsorden og 

referat fra sidst 

Dagsorden godkendt og referat underskrevet 

2) Orientering: 

Formand 

Ledelsen (SKS, AJ) 

Medarbejdere (GH, CLK) 

Øvrige 

 

SKS: Der er Dialogforum for skoledelen d. 16. marts i Byrådssalen.  

Der er møde i parkeringsudvalget i morgen. 

AJ: Der er tilbagemeldinger fra elevrådet. Deres ønsker og tanker har været diskuteret i 

læregruppen og elevrådet skal mødes igen d. 1. marts til nyt møde. 

Toiletterne på mellemtrinnet har vi haft fokus på, og har haft en ekspertkontrollør ude og 

vurdere standarden. Toiletterne er fundet ok. 

I småbørns gruppen går det fint. De nye børn og voksne er kommet godt ind i hverdagen. 

Pavillonens indretning er stadig i gang, i takt med at personalet finder på. Senest er der lagt 

en plan for indretning af nyt udelege-område for småbørnene. 

CLK: Vi har særlig fokus på Børn i udsatte positioner. Et af fokuspunkterne fra 

kommunen. 

3) Oversigt over elever pr 

skoledistrikt 

Fra sidste møde 

 

Gennemgået. Det ser fornuftigt ud ift. den samlede kommune. 

4) Drøftelse af eventuelt 

hørringssvar vedr. solceller i 

Svejlund 

Hvis det kommer til at påvirke Børneuniverset er det ikke så godt. 

Andreas og Vivi afventer foreningernes hørringsforslag, og vurderer om det er noget de 

forældrevalgte bestyrelsesmedlemmer kan være en del af. 

5)  Princip for fremmøde og 

sygemelding.  

Fra sidst.  

 

Søren tilføjer sine notater og sender det redigerede forslag ud fredag. 

Så kan det blive endelig godkendt næste gang 

6) Økonomi SKS 

Godkendelse af budget 2023 

Vi har lagt budget for skolen 2023 med et kalkuleret merforbrug på 3 % 

7) Fortsættelse af det pædagogiske 

tilsyn i Smørhullet. 

Vi har valgt at fokuserer på: Den 

pædagogiske tilgang når der er travlt, og 

børnenes indbyrdes omgangstone 

Bilag vedhæftet 

Vi har læst, diskuteret og forholdt os til rapporten. De valgte fokuspunkter giver rigtig god 

mening. 

8) Vi mangler et bestyrelsesmedlem. 

Hvad gør vi og hvad må vi 

Vi holder erstatningsvalg for skoledelen, når vi har valg til børnehaven.  

Andreas er på valg for børnehaven i år, og ønsker at opstille til erstatningsvalget for skolen 

9) Børneavis. Mette Mette spørger om skolen vil abonnere på Børneavisen? 

Gitte fortæller, at de på mellemtrinnet bruger Ultranyt 

Vi bringer ideen videre til elevrådet 

10)        Årshjul 

       Bilag vedhæftet 

 
 

Intet nyt 



11) Dato for næste møde og emner til 

næste møde 

 

21. marts 

Har vi principper der skal revideres?  

Endelig godkendelse af princip 

12) Eventuelt 

 

Vivi. Det er en god ide, at der kommer en mere uddybende skrivelse ift. tombola-sponsor 

gaver, så det giver mening for nye forældre.  

 

  

  

  

  

  

  

 

 


